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Z Á P I S 

o průběhu 9/15. zasedání Zastupitelstva MČ Brno-Bystrc 

konaného dne 19.02.2025 v sále Společenského centra Bystrc na Odbojářské ulici č. 2 

 

V 17:02:43 přítomno členů: 27 

Jiří Bertschinger; Petr Cajzl; Monika Dederová; Tomáš Doupovec; Ing. Eva Harangiová;  

Tomáš Hejl; Ing. Tomáš Jára; Michal Kaláb; Mgr. Bc. Ilja Kašík; Ing. Jiří Klein; Bc. Jiří Kment; 

Ing. Denisa Kocmánková; JUDr. Tomáš Kratochvíl; Ing. Pavel Kříž, Ph.D.; Mgr. Monika Křížová; 

Ing. Petr Maurer; Ing. Antonino Milicia, Ph.D., MBA; Bohumil Nečas; Mgr. Ing. Zdeněk Okáč; 

Ing. Luboš Raus; Ing. Jan Suchý; Mgr. Monika Šimková; Ing. Pavel Škarvada, Ph.D.;  

David Špičák; Mgr. Matouš Vencálek; RNDr. Vladimír Vetchý, CSc.; Ing. Josef Vyškovský 

 

Zahájení zasedání v 17:01, ukončení v 19:15. 

 

 

Program zasedání: 

1.1 Zahájení - prezence  

1.2 Schválení sčitatele a ověřovatelů zápisu 

1.3 Informace o ověření zápisu 

1.4 Schválení programu 

2. Návrhy, připomínky a podněty občanů dle čl. 7, odst. 5. a dle čl. 10 Jednacího řádu ZMČ Brno-

Bystrc 

3.01 Pohledávka za Sberbank CZ, a.s. v likvidaci, nabídka IFIS investiční fond, a.s. na odkup  

3.02 Novela obecně závazné vyhlášky o nočním klidu - připomínkové řízení                          

3.03 Kontrolní výbor - zpráva o činnosti za 2. pololetí roku 2024 

3.04 Zavedení Rezidentního parkování v MČ Brno-Bystrc od roku 2028 

3.05 MÚK Kamenolom zajištění financování, podpora realizace 

3.06 Zpráva o činnosti Finančního výboru ZMČ Brno-Bystrc za druhé pololetí roku 2024 

3.07 Rozpočtové opatření č. ROP 3 mezi § 6330 - Převody vlastním fondům v rozpočtech územní 

úrovně a § 3722 - Sběr a svoz komunálních odpadů a § 6409 - Ostatní činnosti j.n. 

4. Dotazy, připomínky, podněty členů zastupitelstva dle čl. 11 Jednacího řádu MČ Brno-Bystrc 

 

 

1.1 Zahájení - prezence 

 

 

1.2 Schválení sčitatele a ověřovatele zápisu 

 

Schváleno usnesení (Návrh 1): 

Zastupitelstvo městské části Brno-Bystrc schvaluje sčitatelkou Mgr. Šárku Sedláčkovou                                   

a ověřovateli zápisu Jiřího Bertschingera a Michala Kalába. 

 

Pro: 27  Proti: 0  Zdržel se: 0  Nehlasoval: 0 

Celkem při hlasování přítomno: 27 
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HLASOVÁNÍ č. 1 – SCHVÁLENO 

Jiří Bertschinger                          ČSSD  Pro           

Petr Cajzl                                  LID a STA Pro          

Monika Dederová                          ČSSD  Pro           

Tomáš Doupovec                        ANO 2011 Pro           

Ing. Eva Harangiová                          ODS  Pro           

Tomáš Hejl                                ANO 2011 Pro           

Ing. Tomáš Jára                            ODS  Pro           

Michal Kaláb                               ODS  Pro           

Mgr. Bc. Ilja Kašík                        LID a STA Pro           

Ing. Jiří Klein                            SPDTrikMor Pro           

Bc. Jiří Kment                             SPDTrikMor Pro           

Ing. Denisa Kocmánková                 ANO 2011 Pro           

JUDr. Tomáš Kratochvíl                   ČSSD  Pro           

Ing. Pavel Kříž, Ph.D.                     ANO 2011 Pro           

Mgr. Monika Křížová                     LID a STA Pro           

Ing. Petr Maurer                           ODS  Pro           

Ing. Antonino Milicia, Ph.D., MBA  ZelPirByst Pro        

Bohumil Nečas                          ANO 2011 Pro           

Mgr. Ing. Zdeněk Okáč                     ČSSD  Pro           

Ing. Luboš Raus                            ZelPirByst Pro           

Ing. Jan Suchý                             LID a STA Pro           

Mgr. Monika Šimková                  ZelPirByst Pro         

Ing. Pavel Škarvada, Ph.D.                 ZelPirByst Pro           

David Špičák                               ČSSD  Pro           

Mgr. Matouš Vencálek              ZelPirByst Pro          

RNDr. Vladimír Vetchý, CSc.            ČSSD  Pro           

Ing. Josef Vyškovský                       LID a STA Pro        

 

 

1.3 Informace o ověření zápisu 

 

Zápis z minulého 9/14. zasedání ZMČ Brno-Bystrc byl ověřen Jiřím Bertschingerem a Michalem 

Kalábem bez připomínek.             

 

 

1.4 Schválení programu  

 

Schváleno usnesení (Návrh 1): 

Zastupitelstvo městské části Brno-Bystrc schvaluje předložený program jednání včetně změn                        

a dodatků. 

 

Pro: 27  Proti: 0  Zdržel se: 0  Nehlasoval: 0 

Celkem při hlasování přítomno: 27  

 

HLASOVÁNÍ č. 2 – SCHVÁLENO 

Jiří Bertschinger                          ČSSD  Pro           
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Petr Cajzl                                  LID a STA Pro          

Monika Dederová                          ČSSD  Pro           

Tomáš Doupovec                        ANO 2011 Pro           

Ing. Eva Harangiová                          ODS  Pro           

Tomáš Hejl                                ANO 2011 Pro           

Ing. Tomáš Jára                            ODS  Pro           

Michal Kaláb                               ODS  Pro           

Mgr. Bc. Ilja Kašík                        LID a STA Pro           

Ing. Jiří Klein                            SPDTrikMor Pro           

Bc. Jiří Kment                             SPDTrikMor Pro           

Ing. Denisa Kocmánková                 ANO 2011 Pro           

JUDr. Tomáš Kratochvíl                   ČSSD  Pro           

Ing. Pavel Kříž, Ph.D.                     ANO 2011 Pro           

Mgr. Monika Křížová                     LID a STA Pro           

Ing. Petr Maurer                           ODS  Pro           

Ing. Antonino Milicia, Ph.D., MBA  ZelPirByst Pro        

Bohumil Nečas                          ANO 2011 Pro           

Mgr. Ing. Zdeněk Okáč                     ČSSD  Pro           

Ing. Luboš Raus                            ZelPirByst Pro           

Ing. Jan Suchý                             LID a STA Pro           

Mgr. Monika Šimková                  ZelPirByst Pro         

Ing. Pavel Škarvada, Ph.D.                 ZelPirByst Pro           

David Špičák                               ČSSD  Pro           

Mgr. Matouš Vencálek              ZelPirByst Pro          

RNDr. Vladimír Vetchý, CSc.            ČSSD  Pro           

Ing. Josef Vyškovský                       LID a STA Pro         

 

 

2. Návrhy, připomínky a podněty občanů dle čl. 7, odst. 5 a dle čl. 10 Jednacího řádu ZMČ 

Brno-Bystrc 

 

 

3.01 Pohledávka za Sberbank CZ, a.s. v likvidaci, nabídka IFIS investiční fond, a.s. na 

odkup  

 

Schváleno usnesení (Návrh 1): 

Zastupitelstvo MČ Brno-Bystrc neschvaluje prodej nevyplaceného zůstatku pohledávky za 

Sberbank CZ, a.s. v likvidaci ve výši 8 235 380,80 Kč za 2% (3 294 152,3 Kč) z celkové hodnoty 

pohledávky kupujícímu IFIS investiční fond, a.s. 

 

Pro: 27  Proti: 0  Zdržel se: 0  Nehlasoval: 0 

Celkem při hlasování přítomno: 27 

 

HLASOVÁNÍ č. 3 – SCHVÁLENO 

Jiří Bertschinger                          ČSSD  Pro           

Petr Cajzl                                  LID a STA Pro          

Monika Dederová                          ČSSD  Pro           
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Tomáš Doupovec                        ANO 2011 Pro           

Ing. Eva Harangiová                          ODS  Pro           

Tomáš Hejl                                ANO 2011 Pro           

Ing. Tomáš Jára                            ODS  Pro           

Michal Kaláb                               ODS  Pro           

Mgr. Bc. Ilja Kašík                        LID a STA Pro           

Ing. Jiří Klein                            SPDTrikMor Pro           

Bc. Jiří Kment                             SPDTrikMor Pro           

Ing. Denisa Kocmánková                 ANO 2011 Pro           

JUDr. Tomáš Kratochvíl                   ČSSD  Pro           

Ing. Pavel Kříž, Ph.D.                     ANO 2011 Pro           

Mgr. Monika Křížová                     LID a STA Pro           

Ing. Petr Maurer                           ODS  Pro           

Ing. Antonino Milicia, Ph.D., MBA  ZelPirByst Pro        

Bohumil Nečas                          ANO 2011 Pro           

Mgr. Ing. Zdeněk Okáč                     ČSSD  Pro           

Ing. Luboš Raus                            ZelPirByst Pro           

Ing. Jan Suchý                             LID a STA Pro           

Mgr. Monika Šimková                  ZelPirByst Pro         

Ing. Pavel Škarvada, Ph.D.                 ZelPirByst Pro           

David Špičák                               ČSSD  Pro           

Mgr. Matouš Vencálek              ZelPirByst Pro          

RNDr. Vladimír Vetchý, CSc.            ČSSD  Pro           

Ing. Josef Vyškovský                       LID a STA Pro         

 

 

3.02 Novela obecně závazné vyhlášky o nočním klidu - připomínkové řízení                          

 

Schváleno usnesení (Návrh 1): 

Zastupitelstvo MČ Brno-Bystrc do přílohy obecně závazné vyhlášky č. 11/2017, o nočním klidu, 

ve znění pozdějších vyhlášek, „Stanovení případů, při nichž je doba nočního klidu na části území 

statutárního města Brno vymezena dobou kratší nebo žádnou“, požaduje zařadit akce: 

    

Stanovené případy 
Termín v noci  

z – na 

Vymezení doby nočního 

klidu 

Určené území, na 

kterém je doba nočního 

klidu vymezena odlišně 

od zákonné úpravy 

Bystrcké hody 
20. - 21. 6. 2025 Od 24:00 do 6:00 hod. Území městské části 

Brno-Bystrc 21. - 22. 6. 2025 Od 24:00 do 6:00 hod. 

Letní kino 

v Bystrci 

    4. - 5. 7. 2025 Od 24:00 do 6:00 hod. Území městské části 

Brno-Bystrc 18. - 19. 7. 2025 Od 24:00 do 6:00 hod. 

Groove Brno 11. - 12. 7. 2025 Od 24:00 do 6:00 hod. Území městské části 

Brno-Bystrc 
- hudební festival 12. - 13. 7. 2025 Od 24:00 do 6:00 hod.  
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Bystrcké kulturní 

léto 

25. - 26. 7. 2025 Od 24:00 do 6:00 hod. 
Území městské části 

Brno-Bystrc 26. - 27. 7. 2025 Od 24:00 do 6:00 hod. 

15. - 16. 8. 2025 Od 24:00 do 6:00 hod. 

Moravské hrady.cz  8. - 9. 8. 2025 Od 24:00 do 6:00 hod. Území městské části 

Brno-Bystrc 
- hudební festival 9. - 10. 8. 2025 Od 24:00 do 6:00 hod. 

Letní kino 

v Bystrci 

   1. - 2. 8. 2025 Od 23:00 do 6:00 hod. 
Území městské části 

Brno-Bystrc 
22. - 23. 8. 2025 Od 23:00 do 6:00 hod. 

    

a to z následujících důvodů: 

a) Bystrcké hody jsou obnovenou místní tradicí, kterou přerušilo připojení Bystrce k městu 

Brnu, hody se tak staly součástí současného života bystrckých občanů. 

b)  Letní kino v Bystrci – poprvé akce proběhla v r. 2021, filmové promítání před Společenským 

centrem se setkalo s velkým ohlasem u bystrcké veřejnosti, proto je opakovaně v letních 

měsících zařazeno do programové nabídky. 

c)  Groove Brno – mezinárodní hudební festival na Kozí horce u Brněnské přehrady, 

podporovaný statutárním městem Brnem, Jihomoravským krajem i Ministerstvem kultury ČR. 

Koncerty různých žánrů, publiku se představí světové kapely z oblasti funku, soulu, blues, jazzu 

atd. Konání festivalu bylo také odsouhlaseno 9/23. RMČ Brno-Bystrc.        

d)  Bystrcké kulturní léto – již tradiční kulturní program před Společenským centrem v letních 

měsících, který se také setkal s příznivými ohlasy i návštěvností ze strany bystrcké veřejnosti, 

zahrnuje koncerty a taneční večery.     

e)  Moravské hrady.CZ - každoroční hudební festival u hradu Veveří s širokou nabídkou kapel 

atraktivních interpretů je součástí rozsáhlého celorepublikového projektu, který slouží k 

propojení historie se současným kulturním a společenským děním i propagaci naší MČ. 

Pro: 27  Proti: 0  Zdržel se: 0  Nehlasoval: 0 

Celkem při hlasování přítomno: 27 

 

HLASOVÁNÍ č. 4 – SCHVÁLENO 

Jiří Bertschinger                          ČSSD  Pro           

Petr Cajzl                                  LID a STA Pro          

Monika Dederová                          ČSSD  Pro           

Tomáš Doupovec                        ANO 2011 Pro           

Ing. Eva Harangiová                          ODS  Pro           

Tomáš Hejl                                ANO 2011 Pro           

Ing. Tomáš Jára                            ODS  Pro           

Michal Kaláb                               ODS  Pro           

Mgr. Bc. Ilja Kašík                        LID a STA Pro           

Ing. Jiří Klein                            SPDTrikMor Pro           

Bc. Jiří Kment                             SPDTrikMor Pro           

Ing. Denisa Kocmánková                 ANO 2011 Pro           

JUDr. Tomáš Kratochvíl                   ČSSD  Pro           
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Ing. Pavel Kříž, Ph.D.                     ANO 2011 Pro           

Mgr. Monika Křížová                     LID a STA Pro           

Ing. Petr Maurer                           ODS  Pro           

Ing. Antonino Milicia, Ph.D., MBA  ZelPirByst Pro        

Bohumil Nečas                          ANO 2011 Pro           

Mgr. Ing. Zdeněk Okáč                     ČSSD  Pro           

Ing. Luboš Raus                            ZelPirByst Pro           

Ing. Jan Suchý                             LID a STA Pro           

Mgr. Monika Šimková                  ZelPirByst Pro         

Ing. Pavel Škarvada, Ph.D.                 ZelPirByst Pro           

David Špičák                               ČSSD  Pro           

Mgr. Matouš Vencálek              ZelPirByst Pro          

RNDr. Vladimír Vetchý, CSc.            ČSSD  Pro           

Ing. Josef Vyškovský                       LID a STA Pro         

 

 

3.03 Kontrolní výbor - zpráva o činnosti za 2. pololetí roku 2024 

 

Schváleno usnesení (Návrh 1): 

Zastupitelstvo městské části Brno-Bystrc se seznámilo se zprávou o činnosti kontrolního výboru 

ZMČ Brno-Bystrc za 2. pololetí roku 2024. 

 

Pro: 27  Proti: 0  Zdržel se: 0  Nehlasoval: 0 

Celkem při hlasování přítomno: 27 

 

HLASOVÁNÍ č. 5 – SCHVÁLENO 

Jiří Bertschinger                          ČSSD  Pro           

Petr Cajzl                                  LID a STA Pro          

Monika Dederová                          ČSSD  Pro           

Tomáš Doupovec                        ANO 2011 Pro           

Ing. Eva Harangiová                          ODS  Pro           

Tomáš Hejl                                ANO 2011 Pro           

Ing. Tomáš Jára                            ODS  Pro           

Michal Kaláb                               ODS  Pro           

Mgr. Bc. Ilja Kašík                        LID a STA Pro           

Ing. Jiří Klein                            SPDTrikMor Pro           

Bc. Jiří Kment                             SPDTrikMor Pro           

Ing. Denisa Kocmánková                 ANO 2011 Pro           

JUDr. Tomáš Kratochvíl                   ČSSD  Pro           

Ing. Pavel Kříž, Ph.D.                     ANO 2011 Pro           

Mgr. Monika Křížová                     LID a STA Pro           

Ing. Petr Maurer                           ODS  Pro           

Ing. Antonino Milicia, Ph.D., MBA  ZelPirByst Pro        

Bohumil Nečas                          ANO 2011 Pro           

Mgr. Ing. Zdeněk Okáč                     ČSSD  Pro           

Ing. Luboš Raus                            ZelPirByst Pro           

Ing. Jan Suchý                             LID a STA Pro           
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Mgr. Monika Šimková                  ZelPirByst Pro         

Ing. Pavel Škarvada, Ph.D.                 ZelPirByst Pro           

David Špičák                               ČSSD  Pro           

Mgr. Matouš Vencálek              ZelPirByst Pro          

RNDr. Vladimír Vetchý, CSc.            ČSSD  Pro           

Ing. Josef Vyškovský                       LID a STA Pro         

 

 

3.04 Zavedení Rezidentního parkování v MČ Brno-Bystrc od roku 2028 

 

Schváleno usnesení (Návrh 2 – Ing. Tomáš Jára): 

Zastupitelstvo MČ Brno-Bystrc nepožaduje zavedení rezidentního parkování za stávajících 

podmínek a stávajících parametrů stanovených městem Brnem v městské části Brno-Bystrc.             

V případě změny parametrů, zavedení rezidentního parkování v MČ Brno-Žebětín, nebo jiné 

změny okolností může být rezidentní parkování opětovně projednáno Zastupitelstvem MČ Brno-

Bystrc. 

 

Pro: 19  Proti: 2  Zdržel se: 6  Nehlasoval: 0 

Celkem při hlasování přítomno: 27 

 

HLASOVÁNÍ č. 6 – SCHVÁLENO 

Jiří Bertschinger                          ČSSD  Pro           

Petr Cajzl                                  LID a STA Pro          

Monika Dederová                          ČSSD  Pro           

Tomáš Doupovec                        ANO 2011 Pro           

Ing. Eva Harangiová                          ODS  Pro           

Tomáš Hejl                                ANO 2011 Pro           

Ing. Tomáš Jára                            ODS  Pro           

Michal Kaláb                               ODS  Proti           

Mgr. Bc. Ilja Kašík                        LID a STA Pro           

Ing. Jiří Klein                            SPDTrikMor Pro           

Bc. Jiří Kment                             SPDTrikMor Pro           

Ing. Denisa Kocmánková                 ANO 2011 Pro           

JUDr. Tomáš Kratochvíl                   ČSSD  Pro           

Ing. Pavel Kříž, Ph.D.                     ANO 2011 Pro           

Mgr. Monika Křížová                     LID a STA Zdržel se           

Ing. Petr Maurer                           ODS  Pro           

Ing. Antonino Milicia, Ph.D., MBA  ZelPirByst Zdržel se                 

Bohumil Nečas                          ANO 2011 Pro           

Mgr. Ing. Zdeněk Okáč                     ČSSD  Pro           

Ing. Luboš Raus                            ZelPirByst Zdržel se                    

Ing. Jan Suchý                             LID a STA Zdržel se                     

Mgr. Monika Šimková                  ZelPirByst Zdržel se                  

Ing. Pavel Škarvada, Ph.D.                 ZelPirByst Zdržel se                     

David Špičák                               ČSSD  Pro           

Mgr. Matouš Vencálek              ZelPirByst Proti          

RNDr. Vladimír Vetchý, CSc.            ČSSD  Pro           
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Ing. Josef Vyškovský                       LID a STA Pro         

 

 

3.05 MÚK Kamenolom zajištění financování, podpora realizace 

 

Schváleno usnesení (Návrh 1): 

Zastupitelstvo MČ Brno-Bystrc žádá Zastupitelstvo města Brna a Zastupitelstvo Jihomoravského 

kraje o zařazení odpovídající částky na financování stavby "Mimoúrovňové křižovatky 

Kamenolom" do rozpočtu tak, aby mohla být stavba zahájena v roce 2026. 

 

Pro: 27  Proti: 0  Zdržel se: 0  Nehlasoval: 0 

Celkem při hlasování přítomno: 27 

 

HLASOVÁNÍ č. 7 – SCHVÁLENO 

Jiří Bertschinger                          ČSSD  Pro           

Petr Cajzl                                  LID a STA Pro          

Monika Dederová                          ČSSD  Pro           

Tomáš Doupovec                        ANO 2011 Pro           

Ing. Eva Harangiová                          ODS  Pro           

Tomáš Hejl                                ANO 2011 Pro           

Ing. Tomáš Jára                            ODS  Pro           

Michal Kaláb                               ODS  Pro           

Mgr. Bc. Ilja Kašík                        LID a STA Pro           

Ing. Jiří Klein                            SPDTrikMor Pro           

Bc. Jiří Kment                             SPDTrikMor Pro           

Ing. Denisa Kocmánková                 ANO 2011 Pro           

JUDr. Tomáš Kratochvíl                   ČSSD  Pro           

Ing. Pavel Kříž, Ph.D.                     ANO 2011 Pro           

Mgr. Monika Křížová                     LID a STA Pro           

Ing. Petr Maurer                           ODS  Pro           

Ing. Antonino Milicia, Ph.D., MBA  ZelPirByst Pro        

Bohumil Nečas                          ANO 2011 Pro           

Mgr. Ing. Zdeněk Okáč                     ČSSD  Pro           

Ing. Luboš Raus                            ZelPirByst Pro           

Ing. Jan Suchý                             LID a STA Pro           

Mgr. Monika Šimková                  ZelPirByst Pro         

Ing. Pavel Škarvada, Ph.D.                 ZelPirByst Pro           

David Špičák                               ČSSD  Pro           

Mgr. Matouš Vencálek              ZelPirByst Pro          

RNDr. Vladimír Vetchý, CSc.            ČSSD  Pro           

Ing. Josef Vyškovský                       LID a STA Pro         

 

 

3.06 Zpráva o činnosti Finančního výboru ZMČ Brno-Bystrc za druhé pololetí roku 2024 

 

Schváleno usnesení (Návrh 1): 

Zastupitelstvo MČ Brno-Bystrc bere na vědomí zprávu o činnosti Finančního výboru ZMČ Brno-
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Bystrc za druhé pololetí r. 2024 dle příloh č. 1 a 2 tohoto bodu. 

 

Pro: 27  Proti: 0  Zdržel se: 0  Nehlasoval: 0 

Celkem při hlasování přítomno: 27 

 

HLASOVÁNÍ č. 8 – SCHVÁLENO 

Jiří Bertschinger                          ČSSD  Pro           

Petr Cajzl                                  LID a STA Pro          

Monika Dederová                          ČSSD  Pro           

Tomáš Doupovec                        ANO 2011 Pro           

Ing. Eva Harangiová                          ODS  Pro           

Tomáš Hejl                                ANO 2011 Pro           

Ing. Tomáš Jára                            ODS  Pro           

Michal Kaláb                               ODS  Pro           

Mgr. Bc. Ilja Kašík                        LID a STA Pro           

Ing. Jiří Klein                            SPDTrikMor Pro           

Bc. Jiří Kment                             SPDTrikMor Pro           

Ing. Denisa Kocmánková                 ANO 2011 Pro           

JUDr. Tomáš Kratochvíl                   ČSSD  Pro           

Ing. Pavel Kříž, Ph.D.                     ANO 2011 Pro           

Mgr. Monika Křížová                     LID a STA Pro           

Ing. Petr Maurer                           ODS  Pro           

Ing. Antonino Milicia, Ph.D., MBA  ZelPirByst Pro        

Bohumil Nečas                          ANO 2011 Pro           

Mgr. Ing. Zdeněk Okáč                     ČSSD  Pro           

Ing. Luboš Raus                            ZelPirByst Pro           

Ing. Jan Suchý                             LID a STA Pro           

Mgr. Monika Šimková                  ZelPirByst Pro         

Ing. Pavel Škarvada, Ph.D.                 ZelPirByst Pro           

David Špičák                               ČSSD  Pro           

Mgr. Matouš Vencálek              ZelPirByst Pro          

RNDr. Vladimír Vetchý, CSc.            ČSSD  Pro           

Ing. Josef Vyškovský                       LID a STA Pro         

 

 

3.07 Rozpočtové opatření č. ROP 3 mezi § 6330 - Převody vlastním fondům v rozpočtech 

územní úrovně a § 3722 - Sběr a svoz komunálních odpadů a § 6409 - Ostatní činnosti j.n. 

 

Schváleno usnesení (Návrh 1): 

ZMČ schvaluje Rozpočtové opatření č. ROP 3 mezi § 6330 - Převody vlastním fondům v 

rozpočtech územní úrovně a § 3722 - Sběr a svoz komunálních odpadů a a § 6409 - Ostatní činnosti 

j.n. dle přílohy tohoto bodu. 

 

Pro: 27  Proti: 0  Zdržel se: 0  Nehlasoval: 0 

Celkem při hlasování přítomno: 27 
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HLASOVÁNÍ č. 9 – SCHVÁLENO 

Jiří Bertschinger                          ČSSD  Pro           

Petr Cajzl                                  LID a STA Pro          

Monika Dederová                          ČSSD  Pro           

Tomáš Doupovec                        ANO 2011 Pro           

Ing. Eva Harangiová                          ODS  Pro           

Tomáš Hejl                                ANO 2011 Pro           

Ing. Tomáš Jára                            ODS  Pro           

Michal Kaláb                               ODS  Pro           

Mgr. Bc. Ilja Kašík                        LID a STA Pro           

Ing. Jiří Klein                            SPDTrikMor Pro           

Bc. Jiří Kment                             SPDTrikMor Pro           

Ing. Denisa Kocmánková                 ANO 2011 Pro           

JUDr. Tomáš Kratochvíl                   ČSSD  Pro           

Ing. Pavel Kříž, Ph.D.                     ANO 2011 Pro           

Mgr. Monika Křížová                     LID a STA Pro           

Ing. Petr Maurer                           ODS  Pro           

Ing. Antonino Milicia, Ph.D., MBA  ZelPirByst Pro        

Bohumil Nečas                          ANO 2011 Pro           

Mgr. Ing. Zdeněk Okáč                     ČSSD  Pro           

Ing. Luboš Raus                            ZelPirByst Pro           

Ing. Jan Suchý                             LID a STA Pro           

Mgr. Monika Šimková                  ZelPirByst Pro         

Ing. Pavel Škarvada, Ph.D.                 ZelPirByst Pro           

David Špičák                               ČSSD  Pro           

Mgr. Matouš Vencálek              ZelPirByst Pro          

RNDr. Vladimír Vetchý, CSc.            ČSSD  Pro           

Ing. Josef Vyškovský                       LID a STA Pro         

 

 

4. Dotazy, připomínky, podněty členů zastupitelstva dle čl. 11 Jednacího řádu MČ Brno-

Bystrc 

 

• JUDr. Tomáš Kratochvíl – 

1) v souvislosti s jednáním ve věci „Beta Šemberova“ poděkoval kolegům 

místostarostům; investor předběžně potvrdil vybudování cca 23-25 nových parkovacích 

míst, radnice prověřuje vybudování dalších cca 40 míst, zde je starosta mírně skeptický 

2) informoval zastupitele o odsouhlasení návrhu (ad porada vedení města Brna), aby při 

umísťování do DPS byli zvýhodněni občané MČ Brno-Bystrc; jedná se o cca 10-15 

bodově zvýhodněných bytů 

3) podal informaci o vysoutěžení několika velkých veřejných zakázek s významnou 

úsporou: Rekonstrukce sportovního areálu ZŠ Laštůvkova (vysoutěžená cena: necelých 

30 mil. Kč, velká úspora, předpoklad 50 mil. Kč), ZŠ Vejrostova – rekonstrukce střech 

(vysoutěžená cena 19 mil. Kč, předpoklad 30 mil. Kč), Konektivita ZŠ Heyrovského 

(vysoutěžená cena 9 mil. Kč, předpoklad 6 mil. Kč - zde bude zakázka zrušena a 

soutěžena znovu), Konektivita ZŠ Vejrostova (vysoutěžená cena 8,5 mil. Kč, 

předpoklad 11,5 mil. Kč) 
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Informace doplnil RNDr. Vladimír Vetchý, CSc. – zdůraznil úsporu při VŘ stran 

rekonstrukce střech u ZŠ Vejrostova; dále informoval, že na zakázku ZŠ Heyrovského se 

přihlásil pouze jeden uchazeč s vysokou cenou, zakázka se tedy ruší a ihned znovu 

vyhlašuje. 

 

• Mgr. Matouš Vencálek – upozornil na zásadní věci, které brzy bude třeba v souvislosti 

s činností MF/MŠMT ČR řešit, konkrétně hovořil o administrativním slučování ZŠ a MŠ 

pod jeden subjekt (limit 180 žáků), nebo financování nepedagogických pracovníků, či 

investičních výdajích pro zřizovatele. Apeloval na zřízení vlastního odboru školství na 

ÚMČ Brno-Bystrc. 

 

Odpověď: JUDr. Tomáš Kratochvíl, RNDr. Vladimír Vetchý, CSc. 

 

• Bc. Jiří Kment – informoval o svých aktivitách v souvislosti s křižovatkou „vozovna 

Komín“ na MMB, pro JmK tato záležitost ale bohužel není prioritní, bude dle jeho odhadu 

proto trvat roky. 

Rychlostní omezení na Kníničské dle jeho pozorování dodržuje cca 10 % aut. 

V souvislosti s tématem parkovacích míst v Bystrci navrhuje audit dopravního značení 

(např. na ulici Štouračova stojí dodávky bez SPZ přes dvě parkovací místa, na Laštůvkové 

je nákladní vůz atd.), aby se MČ zbavila alespoň největších zbytečných aut. 

Poděkoval MS Járovi za to, že se záležitostí zabývá. 

 

Odpověď: Ing. Tomáš Jára  

 

• Ing. Jiří Klein – krátce hovořil o již ukončeném programu Trenéři do škol; zmínil dále nový 

tříletý projekt Pohybově aktivní školy pro Bystrc.  

Zeptal se: 

1) zda jsou k dispozici informace o tom, jak tento program hodnotí jeho účastníci, učitelé, 

děti a rodiče? 

2) zda radnice uvažuje o déletrvajícím nebo trvalém působení profesionálních trenérů 

v bystrckých školách? Pokud ano, kde budou děti připravené na výkonnostní sport po 

dovršení 15 let hrát?  

Podle něj, i jeho kolegů zastupitelů, je čas realizovat v Bystrci stavbu plnohodnotné 

sportovní haly cca 40x20, s hledištěm a vhodným zázemím. A to ať už jako rozšíření 

projektu Nová Bystrouška, nebo jako samostatnou stavbu.  

Zeptal se, zda podniká naše radnice v tomto směru nějaké kroky a jaké konkrétně. 

 

Odpověď: JUDr. Tomáš Kratochvíl, RNDr. Vladimír Vetchý, CSc. 

 

• Ing. Luboš Raus – hovořil o usnesení RMČ z 13.01.2025, které se týká se prodeje tří 

pozemků v okolí objektu nad ulicí Rerychova. Má pocit, že radnice řeší problém za 

developera a na dvou pozemcích mu nabízí parkovací místa, aby zde mohl stavět byty, 

přičemž toto je povinnost developera místa zajistit. Co se týká svahu nad objektem, za 

posledních 40 let je jeho stav stabilní a pokud by došlo k posunu, bylo by to nejspíš opět 

v souvislosti s hlubokými výkopy a stavbou, takže opět řešení za developera. 
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Dále nastínil historii objektu od jeho vzniku do současnosti (měl být občanskou 

vybaveností). Hovořil také o původním a současném ÚP a definování hlavního prostoru 

výše uvedené plochy dle plánu.  

Zeptal se, zda má radnice zprávy o očekávané občanské vybavenosti v tomto objektu, zda 

toto může radnice/zastupitelé nějak ovlivnit, zda se udělalo vše, co bylo třeba a zda radnice 

nepotřebuje od zastupitelstva nějakou významnější podporu, na kterou by se mohla v této 

souvislosti odvolat.  

 

Odpověď: JUDr. Tomáš Kratochvíl, Ing. Eva Harangiová, Ing. Tomáš Jára 

 

• Mgr. Monika Křížová – uvedla, že respektuje doporučení, aby zastupitelé zasílali své 

dotazy předem e-mailem. Proto ji mrzí, že na své dotazy (konkrétně 5 dotazů, které psala 

na úřad 12/24 a 1/25) týkající se prodeje pozemku (viz Ing. Luboš Raus výše), nedostala 

žádné odpovědi (z OMI, ani od vedení radnice).  

 

Hlasování o pokračování zasedání bez vyhlášení přestávky o 15 minut (na návrh Michala 

Kalába). 

 

Pro: 27  Proti: 0  Zdržel se: 0  Nehlasoval: 0 

Celkem při hlasování přítomno: 27 

 

HLASOVÁNÍ č. 10 – SCHVÁLENO 

Jiří Bertschinger                          ČSSD  Pro           

Petr Cajzl                                 LID a STA Pro          

Monika Dederová                         ČSSD  Pro           

Tomáš Doupovec                        ANO 2011 Pro           

Ing. Eva Harangiová                         ODS  Pro           

Tomáš Hejl                                ANO 2011 Pro           

Ing. Tomáš Jára                            ODS  Pro           

Michal Kaláb                               ODS  Pro           

Mgr. Bc. Ilja Kašík                       LID a STA Pro           

Ing. Jiří Klein                            SPDTrikMor Pro           

Bc. Jiří Kment                             SPDTrikMor Pro           

Ing. Denisa Kocmánková                ANO 2011 Pro           

JUDr. Tomáš Kratochvíl                  ČSSD  Pro           

Ing. Pavel Kříž, Ph.D.                    ANO 2011 Pro           

Mgr. Monika Křížová                    LID a STA Pro           

Ing. Petr Maurer                           ODS  Pro           

Ing. Antonino Milicia, Ph.D., MBA ZelPirByst Pro        

Bohumil Nečas                          ANO 2011 Pro           

Mgr. Ing. Zdeněk Okáč                     ČSSD  Pro           

Ing. Luboš Raus                            ZelPirByst Pro           

Ing. Jan Suchý                             LID a STA Pro           

Mgr. Monika Šimková                  ZelPirByst Pro         

Ing. Pavel Škarvada, Ph.D.                ZelPirByst Pro           

David Špičák                               ČSSD  Pro           

Mgr. Matouš Vencálek              ZelPirByst Pro          
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RNDr. Vladimír Vetchý, CSc.           ČSSD  Pro           

Ing. Josef Vyškovský                      LID a STA Pro         

 

pokračování rozpravy: 

• Mgr. Monika Křížová – v 01/25 obdržela z radnice nepříliš kvalitní kopii situačního plánu. 

Nedostala však žádné informace o tom, jaké jsou záruky, že bude dodrženo dojednané.  

Položila následující dotazy: 

1) zda o návrhu, který RMČ schválila, jednala i dopravní komise 

2) zda tvar pozemku, jehož prodej byl RMČ schválen, navrhl investor nebo městská část. 

 

Odpověď: JUDr. Tomáš Kratochvíl, Ing. Tomáš Jára, Michal Kaláb 

 

• Ing. Antonino Milicia, Ph.D. MBA – v souvislosti s dotazem Ing. Luboše Rause uvedl, jak 

hlasovala majetková komise dne 9.12.2025 v souvislosti se zmiňovaným prodejem tří 

pozemků: „pro: 0 proti: 4 zdržel se: 3 (z celkového počtu 7 přítomných členů)“. Majetková 

komise dle něj nehlasovala pro prodej pozemků právě z důvodů zachování služeb a 

parkovacích míst. 

 

• Ing. Jan Suchý – v probírané souvislosti uvedl, že pod objektem je 16 parkovacích míst, 

před objektem 5, tedy celkem 21 míst, 1 z nich je pro invalidy. Na 120 m2 je dle předpisů 

1 parkovací místo. Dle počtu obytných podlaží by investor měl tedy postavit cca 15 

parkovacích míst, což splnil.  

Dnes však na místě parkuje cca 20 aut, pokud tedy investor nechá několik míst pro občany, 

s velkou pravděpodobností obsadí část míst sám, bude tedy ve finále pro občany 

parkovacích míst méně. 

 

• Ing. Luboš Raus – uvedl, že dle nového ÚP (hladina 4) může být objekt vysoký až 22 metrů, 

developer tedy u výše uvedeného objektu možnosti zcela využil (6 obytných podlaží). 

zastupitelé nemají k dispozici řadu informací – neví, o prodej jakých částí pozemků 

konkrétně jde, z nečitelných obrázků to nevyčte. Zeptal se, zda by z hlediska 

transparentnosti šlo poskytnout zastupitelům všechny dostupné informace. 

 

Odpověď: JUDr. Tomáš Kratochvíl, Ing. Tomáš Jára  

 

 

Ověřovatelé:  Jiří Bertschinger v. r. 

 

Michal Kaláb v. r. 

 

 

                                  JUDr. Tomáš Kratochvíl v. r. 

                        starosta MČ Brno-Bystrc 

 

 

 

Zapsala: Bc. Zuzana Štrbová  


